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Protokół Nr LXIX/23 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa 

w dniu 29 maja 2023 r. 

 w Urzędzie Miejskim w Mieroszowie 

 

Godzina rozpoczęcia: 13 00 

Godzina zakończenia: 15 30 

 

Ad.1. Sesję Rady Miejskiej Mieroszowa otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej 

Mieroszowa – Pani Violetta Kopka. 

Przewodnicząca przywitała zaproszonych gości: 

- Burmistrza Mieroszowa – Pana Andrzeja Lipińskiego, 

- Zastępcę Burmistrza – Pana Mariusza Pawlaka, 

- Skarbnik Gminy – Panią Joannę Błażuk, 

- Sekretarz Gminy – Panią Ewę Kisztelińską, 

- Dyrektorów jednostek, 

- Kierowników poszczególnych referatów, 

- Radnych Rady Miejskiej Mieroszowa. 

 

Ad.2. Przewodnicząca Rady Miejskiej – Pani Violetta Kopka na podstawie zalogowanych 

urządzeń stwierdziła, że na sesji obecnych jest 14 Radnych, czyli ustawowa większość do 

podejmowania prawomocnych decyzji. 

Lista obecności 

stanowi załącznik nr 1a do niniejszego protokołu. 

 

Lista obecności zaproszonych gości 

stanowi załącznik nr 1b do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 3. Przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Sprawdzenie obecności. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 27 kwietnia 2023 r. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

Radnych. 

6. Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej. 

7. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Mieroszów za 2022 rok: 
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a) omówienie Raportu o stanie Gminy; 

b) debata nad Raportem o stanie Gminy; 

c) głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Mieroszowa wotum zaufania. 

8. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2022 

r. 

a) omówienie sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Mieroszów za 2022 r.; 

b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

we Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Mieroszowa 

sprawozdaniu rocznym z wykonania Budżetu Gminy Mieroszów za 2022 r. 

c) protokół Komisji Rewizyjnej w zakresie kontroli wykonania budżetu Gminy 

Mieroszów za 2022 r.; 

d) opinia Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2022 

r.; 

e) opinia Komisji Ogólnej do sprawozdania; 

f) debata w sprawie wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2022 r.; 

g) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2022 r. 

9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Mieroszowa absolutorium za 2022 r.: 

a) odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzieleniu absolutorium wraz z opinią 

Regionalnej Izby Obrachunkowej do tego wniosku; 

b) debata w sprawie absolutorium dla Burmistrza Mieroszowa; 

c) głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Mieroszowa absolutorium za 2022 r. 

10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Mieroszów na lata 2023-

2027. 

11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w 

trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy. 

12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia do sporządzania 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru zlokalizowanego w 

Mieroszowie w gminie Mieroszów. 

13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia do zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Mieroszów. 

14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w granicach działki nr 63 

obręb Unisław Śląski, gm. Mieroszów. 

15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w obrębie 

Golińsk, gm. Mieroszów. 
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16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów położonych w obrębie 

miasta Mieroszów. 

17. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr V/37/2019 

Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie wspólnej obsługi 

finansowo – księgowej jednostek prowadzonych przez Gminę Mieroszów. 

18. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 

19. Wolne wnioski, informacja, apele, w tym mieszkańcy. 

20. Zakończenie obrad. 

 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa w dniu 27 kwietnia 2023 r. 

 

Przewodnicząca poinformowała, że protokół z LXVIII sesji został sporządzony i wyłożony do 

wglądu w Biurze Rady. Radni otrzymali również protokół e-mailem. 

 

Nikt nie wniósł uwag do protokołu z sesji. 

 

Protokół z LXVIII sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 27 kwietnia 2023 r. został przyjęty  

14 głosami „za”, 0 głosów „przeciw” 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 

Zestawienie z głosowania nad przyjęciem protokołu 

z sesji Rady Miejskiej Mieroszowa z 27 kwietnia 2023 r. 

stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym – zapytania 

radnych omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy zwróciła się z pytaniem w zakresie Rozwoju dotyczącym zadania 

„Utworzenie lub modernizacja lokali mieszkalnych na wynajem o ograniczonym czynszu czy 

są to już wybrane lokale. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że to są lokale mieszkalne do 

remontu, mamy 5 lokali mieszkalnych i do każdego jest projekt na remont, czekamy jeszcze na 

administracyjne decyzje, żeby wystąpić do BGK o środki finansowe. 
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Radna – Pani Kamila Milewka zwróciła się z pytaniem dot. pkt 10 w zakresie Zamówień 

Publicznych i Projektów czy ma to dotyczyć budynków dookoła rynków, czy tyły budynków. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński odpowiedział, że chodzi nam o przestrzeń 

zapleczy budynków oraz rynku,  jeżeli można byłoby pozyskać środki finansowe z ZIT, bo my 

to zadanie wpisaliśmy do ZITu, mam nadzieję, że środki zostaną nam przyznane, ale 

najwcześniej to jest rok 2024. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Sprawozdanie Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym 

stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6. Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan 

Andrzej Lipiński. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego punktu. 

Sprawozdanie z uchwał Rady Miejskiej 

stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Mieroszów za 2022 rok omówiła Sekretarz 

Gminy – Pani Ewa Kisztelińska. 

 

Ad. 7b) debata nad Raportem o stanie Gminy; 

 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie: 

 

Przewodnicząca Rady powiedziała, że do 26 maja nikt z mieszkańców nie zgłosił udziału w 

debacie nad raportem o stanie gminy Mieroszów za 2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka powiedziała, że jest to nasza ostatnia debata tej 

Rady Miejskiej Mieroszowa w obecnym składzie, dlatego pozwolę sobie sięgnąć do historii. 

Zanim Pan Andrzej Lipiński został Burmistrzem nasza gmina wyglądała zupełnie inaczej, 
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Mieroszów czy Sokołowsko wyglądem niewiele zmieniły się od czasów mojego dzieciństwa. 

Gdy niedaleko położone miasto Wałbrzych potrafiło zdobywać środki zewnętrzne i 

dynamicznie się rozwijać w naszej gminie czas się zatrzymał. W tej kadencji naszej Rady 

Gmina Mieroszów odrabia zaległości lat poprzednich, zaczęło się od rozwiązania problemów 

braku wody, z którym poprzednia władza nie mogła sobie poradzić, systematycznie inwestuje 

się w infrastrukturę wodno-kanalizacyjną. Przy remontach dróg zawsze zaczyna się od 

wymiany bądź ułożenia nowych sieci np. ul. Leśna, ul. Miła, zaczynający się remont ul. 

Powstańców. Wyremontowane ul. Tj. np. ul. Dolna ze skwerem Grubego stają się ozdobą 

naszego miasta, podobnie jak wyremontowany odcinek ul. Leśnej. Remontuje się drogi 

powiatowe np. ul. Sportowa, ul. Dworcowa. Remontuje się w naszej gminie mosty przykładem 

jest wyremontowany most w Sokołowsku, w Unisławiu. Systematycznie wymieniane jest 

oświetlenie na ledowe, energooszczędne. W rynku został wybudowany nowy budynek, zostały 

też wyremontowane 2 budynki mieszkalne, których właścicielem jest Gmina Mieroszów, nawet 

wspólnoty w Mieroszowie zaczęły remontować swoje kamienice. Urząd Miejski też został 

wyremontowany nowocześnie oświetlony i po tylu latach dostosowany do potrzeb osób 

niepełnosprawnych. Powstała nowa oczekiwana przez społeczeństwo remiza strażacka, 

powstają Kluby Seniorów, w Unisławiu został kompletnie wyremontowany budynek dla 

Seniorów, powstała Akademia Misiowa dla najmłodszych dzieci naszej gminy, 

wyremontowano stadion, wiele innych inwestycji zrealizowano w Sokołowsku, w Unisławiu 

czy też w innych sołectwach, powstał posterunek policji, powstają nowe szlaki turystyczne i 

tak można dalej wymieniać i nie będzie temu końca. W naszej gminie dobrze funkcjonuje 

Ośrodek Pomocy Społecznej, wiele dobrego zadziało się w ZGKiM Mieroszów od czasu 

objęcia stanowiska przez Prezesa Pana Krzysztofa Kalinowskiego, mamy dobrze działających 

we wsiach sołtysów. Do naszej gminy przyjeżdża coraz więcej turystów, duży wpływ ma na to 

organizowany przez MCK kilka razy w roku imprezy: wyrypy, Dni Mieroszowa, Dożynki. 

Mieszkańcy naszej gminy chętnie się integrują, mamy prężnie działające Kluby Seniorów, 

Stowarzyszenia. Podsumowując uważam, że w naszej gminie dzieje się dobrze, wiele jest 

jeszcze do zrobienia instalacje wodne, kanalizacyjne, drogi np. Wojska Polskiego, remonty 

budynków i mieszkań, ale wiele, bardzo wiele zostało już zrobione. Mamy Burmistrza 

ambitnego, przedsiębiorczego, prężnie działającego i z pomysłem i ten pomysł na naszą gminę 

jest bezcenny. Wraz z pracownikami urzędu co roku przyciągają środki zewnętrzne, a wartość 

inwestycji w kolejnych latach jest coraz większa. Zmienia się nasza gmina na lepsze. Panie 

Burmistrzu za te wszystkie pozytywne zmiany w imieniu mieszkańców Panu i pracownikom 

urzędu dziękuję. 
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Radny – Pan Ryszard Sierakowski powiedział, że przyłączam się do tego wszystkiego co 

Przewodnicząca powiedziała i bardzo Panu Andrzejowi Lipińskiemu dziękuję. 

Radna – Pani Ilona Henko powiedziała, że również się przyłączam, dziękujemy za 

dotychczasową działalność i jestem dumna, że jestem w tej radzie i mamy takiego Burmistrza. 

Radna – Pani Grażyna Majkowska powiedziała, że cieszą nas te wielkie inwestycje i wielkie 

budowy i przerażają nas te wielkie kwoty, którymi obraca Pani Skarbnik i to jest na plus dla 

naszej gminy, ale mieszkańców najbardziej cieszy te małe, drobne remonty blisko ich domów, 

ta mała architektura, schody na cmentarzu, jakaś ścieżka, nowe przejście, które jest bezpieczne 

i oświetlone. Muszę powiedzieć Panie Burmistrzu, że oprócz tych wielkich inwestycji, to 

przede wszystkim mieszkańców bardzo cieszy i zaspakaja ta drobiazgowość i, że Pan słucha 

ich potrzeb. 

Ad. 7 c) głosowanie nad udzieleniem Burmistrzowi Mieroszowa wotum zaufania 

 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała do pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXIX/377/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r. w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Mieroszowa wotum zaufania została podjęta 14 głosami „za” 

jednogłośnie. 

 

Raport o stanie Gminy Mieroszów za 2022 rok 

stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Zestawienie z głosowania  

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr LXIX/377/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r.  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Mieroszowa wotum zaufania 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 8.  Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
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Mieroszów za 2022 r. omówił Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński oraz 

Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

Burmistrz Mieroszowa przedstawił prezentację podsumowującą za rok 2022. 

b) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

we Wrocławiu w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Mieroszowa 

sprawozdaniu rocznym z wykonania Budżetu Gminy Mieroszów za 2022 r. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała Uchwałę RIO w sprawie opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Mieroszowa sprawozdaniu rocznym z wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 

2022 rok. 

 

Uchwała Nr XIII/43/2023 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

we Wrocławiu z dnia 20 kwietnia 2023 r. w sprawie opinii o przedłożonym  

przez Burmistrza Mieroszowa sprawozdaniu rocznym  

wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2022 rok 

stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca przeszła do kolejnego podpunktu c) protokół Komisji Rewizyjnej w zakresie 

kontroli wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2022 r.; 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync odczytał protokół z kontroli. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie: 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy  powiedziała, że na str. 9 jest tabela z której wynika, że wydatki 

inwestycyjnych wynosiły 14 530 000 zł, z czego się bierze różnic, bo jak popatrzymy na 

dokument informacja z wykonania budżetu gminy, tam gdzie mamy omówione wydatki i w 

załączniku dot. wydatków inwestycyjnym jest podana suma 15 671 000 zł. Skąd jest ta różnica. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że sądzimy, że jest to błąd pisarski, podstawą jest załącznik 

nr 4 i zrealizowane wydatki są ponad 1 140 000 zł wyższe niż w protokole Komisji Rewizyjnej.  

Protokół Komisji Rewizyjnej z czynności kontrolnych przeprowadzonych  

w zakresie kontroli wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2022 rok,  
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analiza sprawozdania Burmistrza Mieroszowa w zakresie realizacji budżetu Gminy, 

zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie opinii  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2022 rok i przyjęcie opinii  

Komisji Rewizyjnej  dot. wykonania budżetu Gminy za 2022 rok 

stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync odczytał opinię Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej Mieroszowa o wykonaniu budżetu Gminy Mieroszów za 2022 rok. 

Opinia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej Mieroszowa  

o wykonaniu budżetu Gminy Mieroszów za 2022 rok  

stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca przeszła do omawiania kolejnego podpunktu e) opinia Komisji Ogólnej do 

sprawozdania. 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt był 

omawiany na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

 

Przewodnicząca Rady przeszła do omawiania kolejnego podpunktu f) debata w sprawie 

wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2022 r.; 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie: 

W dyskusji głos zabrali: 

Radna – Pani Maja Sadowy powiedziała, że przy okazji debaty nt. raportu uświadomiliście mi 

Państwo, że to jest ostatni budżet, którego realizację mamy szansę sami dla siebie ocenić. Mówi 

się, żeby poznać człowieka należy dać mu władzę i muszę powiedzieć, że ten budżet, którego 

realizację dzisiaj zatwierdzamy jest zwierciadłem wielu decyzji które podjęliśmy w 

międzyczasie, bardzo dużo pozytywnych rzeczy zostało powiedzianych i bardzo słusznie, bo 

nasza gmina nareszcie rozwija się, rozwija się dość prężnie, o tempie rozwoju świadczy ilość 

realizowanych inwestycji, te inwestycje oceniamy w porównaniu do sumy budżetowej. Za 

zeszły rok te wydatki inwestycyjne wyniosły 28 % i to jest bardzo dobry wynik, biorąc pod 

uwagę fakt, że to nie był łatwy rok. Trzeba być obiektywnym we własnych ocenach, to na 

pewno był rok trudniejszy niż 2021 zdecydowanie. Były w naszym powiecie gminy, które 

radziły sobie troszkę lepiej, które miały wyższy poziom inwestycji, ale jesteśmy na podium, 

jesteśmy na 3 miejscu. Stare Bogaczowice miały udział inwestycji na poziomie 39 %, 
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Szczawno na poziomie 32 %, ale my z poziomem 28% naprawdę jesteśmy w czołówce co 

bardzo cieszy, natomiast nigdy nie jest tak dobrze, żeby nie mogło być lepiej. Myślę, że trochę 

zabrakło nam pokory, choćby przy ustalaniu podwyżki dla radnych, co znajduje swoje 

odzwierciedlenie w wydatkach dot. diet, w porównaniu do roku 2021 kiedy gmina wydała 

145000 zł, w 2022 r. wydaliśmy 231000 zł, to jest podwyżka diet o 64 % w moim przekonaniu 

kłóci mi się z pokorą, z umiarkowaniem, zabrakło mi też tego również przy okazji podnoszenia 

wynagrodzenia Burmistrza, prawdą jest, że ustawodawca narzucił nam konieczność podwyżki, 

ale nie musieliśmy podnosić wynagrodzenia tak znacząco. Jak popatrzymy na poziom 

wydatków administracyjnych to w 2022 r. wydaliśmy na administrację 13 % ogółu naszego 

budżetu, a w 2021 r. niecałe 9 %, co oznacza, że administracja kosztowała nas nieco więcej. 

Jeżeli chodzi o wynagrodzenia urzędników to po porównaniu latami i odjęłam od tego wpływ 

podwyżki Pana Burmistrza to okazuje się, że tutaj wychodzi na to, że podwyżki niekoniecznie 

musiały nadgonić inflacje i to jest bardzo słabo, bo dwie dekady temu płaca w urzędzie była 

szczytem marzeń i poziom bezrobocia wynosił 25 % w województwie dolnośląskim, pewnie 

byśmy rozmawiali inaczej, że za dużo ludzie zarabiają i trzeba im ścinać wynagrodzenia, ale 

dzisiaj świat się zmienił, sytuacja jest inna, dzisiaj trzeba robić wszystko, żeby ciągnąć 

wynagrodzenia urzędników i pracowników do góry, po to, żeby wartościowi ludzie chcieli u 

nas pracować, żeby zatrzymać falę rotacji. Mimo, że znacząco wzrósł poziom wydatków 

administracyjnych, mam wrażenie, że wynagrodzenia urzędnicze nie bardzo poszły w górę, 

chyba, że znacząco zredukowano ilość pracowników w urzędzie. Dużo udało się zrobić 

dobrego, ale zrobiliśmy to też częściowo kosztem sięgania do kieszeni naszych mieszkańców 

w ramach podwyżki podatku od nieruchomości, opłat cmentarnych, opłat śmieciowych, opłat 

za wodę itd. i ludziom naprawdę żyje się ciężej, to było widać na postawie raportu na temat 

stanu naszej gminy, że poziom ubóstwa w naszej gminie rośnie. Można powiedzieć, że 

wszystko rośnie musimy zrobić podwyżkę, ale robiąc podwyżkę najbardziej uderzamy w tych 

najsłabszych, w tych właśnie zagrożonych ubóstwem. Jeżeli chodzi o inwestycje, to cieszy, że 

wynosiły one 15 670 000 zł, co prawda były one niższe o 2 700 000 zł do zeszłego roku, ale 

uważam, że rok był ciężki i jest to absolutnie wybaczalne. Nie wszystkie inwestycje uważam 

za zasadne i potrzebne. Niestety ubolewam nad tym, że w większości dotyczy to dużych zadań 

inwestycyjnych: ul. Kieślowskiego, ul. Szomańskiego, szkoła. Chciałam zwrócić uwagę  

w ramach realizacji roku 2022 to, że o ile wydaliśmy tych 15 600 000 zł to są takie obszary  

w naszej gminie, gdzie się w ogóle nie inwestuje. O ile fajnie układają się wydatki inwestycyjne 

wsi Sokołowsko, bo tam za zeszły rok wyniosły 2840000 zł w przeliczeniu średnio na 

mieszkańca są wyższe niż średnia dla całej gminy, to już Unisław z poziomem inwestycji 33000 



10 
 

zł, Rybnica 46000 zł, Golińsk 186000 zł, Nowe Siodło 129000 zł to już nie wygląda tak dobrze, 

natomiast są 4 obszaru Kowalowa, Łączna, Różana, Kamionka, gdzie gmina niestety nic nie 

zainwestowała. I dopowiem, że oczyszczalnia ścieków w Kowalowej realizuje oczyszczenie 

ścieków dla Sokołowska, ona tylko leży na terenie naszej wsi, dlaczego ja ją przy okazji 

rozważań na realizacji inwestycji zaliczam do inwestycji na rzecz wsi Sokołowsko. I o to bym 

apelowała, bo już nie długo będziemy mieli wystawiony rachunek za nasze działania, 

apelowałabym, żeby w ramach inwestycji nie zapominać o tym, żebyśmy dbali o 

zrównoważony rozwój, żeby nasza gmina równomiernie się rozwijała. Na koniec pozwolę 

sobie na pewien komentarz, ale w ramach inwestycji 36 zadań są 2 zadania z funduszu 

sołeckiego, 1 zadanie z Kowalowej na ponad 15 000 zł i 1 z Sokołowska na podobną kwotę i 

muszę wyrazić  swoje rozczarowanie, bo jak rozpoczynaliśmy współpracę to deklarował Pan, 

że będzie wspierał nasze inwestycję i gmina będzie ponosiła koszty opracowań projektowych, 

dzisiaj niestety zmienił Pan zdanie i muszę powiedzieć, że nie jest to dobry kierunek, bo w 

budżecie za zeszły rok mamy 186000 zł wydatków na fundusz i tylko 30 000 zł to są inwestycje 

to myślę, że wsie mogą więcej i proszę, żeby Pan nam pomógł. Gdyby nie fundusz sołecki na 

poziomie naszej wsi nie było by żadnej inwestycji w zeszłym roku. Proszę to potraktować jako 

konstruktywną krytykę, a nie jako złośliwą uwagę. 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że jeżeli chodzi o 

wynagrodzenie Burmistrza to z burmistrzów, wójtów w powiecie wałbrzyskim to ja mam 

najniższe wynagrodzenie, to tak na marginesie, bo czasami robi się z tego wiele szumu. To, że 

Państwo podnieśliście sobie wynagrodzenie, to w żadnej gminie, w żadnej radzie nie było z 

tego powodu żadnych zawirowań, takie zawirowanie było tylko w Mieroszowie. Dziękuję za 

to co dostałem, to nie jest najwyższe wynagrodzenie a w rzeczywiście mam najniższe 

wynagrodzenie. Od początku tej kadencji zależy mi na tym, żeby było jak najwięcej 

budownictwa jednorodzinnego, mieszkaniowego, bo nasze społeczeństwo się starzeje, dużo 

ludzi umiera. Jeżeli będziemy mieli budownictwo wielorodzinne, jednorodzinne to może 

ściągniemy młodych mieszkańców do Mieroszowa. Patrzmy z perspektywy co można jeszcze 

ulepszyć i stworzyć, żeby żyło nam się lepiej. 

Radna – Pani Grażyna Majkowska powiedziała, że  uważam, że dżentelmeni nie rozmawiają 

o pieniądzach, wiem że fundusze muszą być przejrzyste, wiem, że musimy podejmować 

uchwały w sprawie diet radnych czy wynagrodzenia Burmistrza, ale jest to nie przyjemny temat 

jeżeli przy każdej okazji o tym mówimy. Najważniejsza jest nie tylko pomoc ubogim, czym 

zajmuje się opieka społeczna dając różnego rodzaju profity dla ludzi potrzebujących, 
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rozumiemy, że potrzebują oni też jakiegoś standardu życia, ale patrzmy na przeciętnych 

mieszkańców, młode małżeństwa, którzy pracują, którzy chcą się czegoś dorobić, mieszkać  

w godnych warunkach, zapewnić dobrą edukację i bezpieczeństwo swoim rodzinom i swoim 

dzieciom, więc statystyki też się różnie mają do rzeczywistości i nie można też rzeczywistości 

tak mocno pociągać pod cyfry. Były sprawy bardzo pilne, które trzeba było od razu załatwiać, 

na bieżąco mimo, że nie sprzyjają środki unijne robione są sprawy kanalizacyjne, rozmach Pana 

Burmistrza jest bardzo duży i należałoby mu sprzyjać, żeby szło to w takim kierunku. Nie 

możemy natomiast się bawić w statystyki, że w tej wsi mniej zrobiono a w tej więcej. W 

Mieroszowie jest dużo dróg, dróżek należące do gminy, natomiast jest wieś, którą biegnie droga 

krajowa i tutaj już gmina nie ma takich szans realizacji. Wiecie Państwo, że czasami trzeba z 

czegoś zrezygnować na koszt innej rzeczy, dlatego ja bym tutaj tak tego nie oceniała. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do 

omawiania podpunktu g) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2022 r. 

 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXIX/378//2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r.  

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Mieroszów za 2022 r. została podjęta 14 głosami „za”, 0 głosami „przeciw”, 0 

„wstrzymujący się”. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXIX/378/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Mieroszów za 2022 r. 

stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Mieroszowa absolutorium za 2022 r. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan Mariusz Mync odczytał wniosek o udzieleniu 

absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa wraz z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej do 

tego wniosku 
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Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzieleniu Burmistrzowi Mieroszowa  

absolutorium za 2022 rok  

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

Uchwała Nr XIII/55/2023Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

we Wrocławiu z dnia 18 maja 2023 r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 

o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Mieroszowa za 2022 r. 

stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady przeszła do omawiania kolejnego podpunktu b) debata w sprawie 

absolutorium dla Burmistrza Mieroszowa. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie: 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji. 

W związku z powyższym Przewodnicząca przeszła do podpunktu c) głosowanie nad 

udzieleniem Burmistrzowi Mieroszowa absolutorium za 2022 rok. 

Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod głosowanie. 

Uchwała Nr LXIX/379/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r.  

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Mieroszowa absolutorium za 2022 rok została podjęta  

14 głosami „za” jednogłośnie 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 15 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXIX/379/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie  udzielenia Burmistrzowi Mieroszowa absolutorium za 2022 r. 

stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

 

Burmistrz Mieroszowa – Pan Andrzej Lipiński powiedział, że dziękuje za absolutorium, za 

wszystkie absolutorium, które otrzymywałem od Państwa przez tą kadencję. Nikt z nas nie 

wiem kiedy będą wybory, ale zdaję sobie sprawę, że prawdopodobnie jest to ostatnie 

absolutorium w tej kadencji, chciałem Państwu za to wszystko podziękować. Są różne sytuacje, 

ale zawsze szliśmy w dobrym kierunku, w tym żebyśmy się rozwijali, żeby urząd się rozwijał. 

Bardzo dziękuję za jednogłośne absolutorium, jednogłośnie przyjęcie sprawozdania, owszem 

może czasami są jakieś niedoskonałości, ale jesteśmy tylko ludźmi powinniśmy się wspierać 
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wzajemnie, a robimy to bez względu na te sytuacje do jakich dochodziło. Dziękuję państwu za 

to, że w różnych chwilach potrafimy się zjednoczyć i pokazać to co jest najważniejsze, tą 

jedność Rady Miejskiej Mieroszowa o której się mówi w powiecie wałbrzyskim. Chciałbym 

podziękować moim współpracownikom Pani Skarbnik, Zastępcy, Pani Sekretarz, kierownikom 

referatów, pracownikom, którzy pracują na samodzielnych stanowiskach, to dzięki Państwa 

zaangażowaniu mogliśmy zrobić to co zrobiliśmy, pokazaliśmy, że Mieroszów to nie jest 

koniec świata. Dla mnie Mieroszów to brama do Polski. Chciałbym podziękować Dyrektorom 

placówek oświatowych za pomoc, że można zawsze na was liczyć, Panu Prezesowi ZGKiM, 

Dyrektorowi OPS, która przerobiła 15 mln zł, nie pamiętam takiej kadencji, żeby, aż tyle 

środków przeszło przez ręce Pani Dyrektor i Głównej Księgowej. Chciałem też podziękować 

tym, którzy są zawsze z nami i nas wspierają, dziękuję OSP w Sokołowsku i w Mieroszowie, 

chciałem podziękować Radom Sołeckim i Sołtysom, może nie wszędzie wszystko zrobiłem, 

ale będę się starać zrobić. Dziękuję Radzie Seniorów za to, że jesteście i współpracujecie. 

Zgoda buduje i niech nas tak buduje, żebyśmy pozyskiwali jeszcze więcej środków 

finansowych, a przed nami jest jeszcze dużo rzeczy do zrobienia.  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przyjęcia wieloletniego 

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Mieroszów na lata 2023-

2027 omówiła Kierownik Referatu Nieruchomości – Pani Violetta Leclaire. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXIX/380/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r.  

w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy 

Mieroszów na lata 2023-2027 została podjęta 14 głosami „za” jednogłośnie. 
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Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 17 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXIX/380/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przyjęcia wieloletniego programu gospodarowania  

mieszkaniowym zasobem Gminy Mieroszów na lata 2023-2027 

stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 11. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony umów dzierżawy omówiła 

Kierownik Referatu Nieruchomości – Pani Violetta Leclaire. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXIX/381/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r.  

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym na czas nieoznaczony 

umów dzierżawy została podjęta 14 głosami „za” jednogłośnie. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 19 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXIX/381/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym  

na czas nieoznaczony umów dzierżawy 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia do 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

zlokalizowanego w Mieroszowie w gminie Mieroszów omówił Kierownik Referatu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej Mielczarek. 
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Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXIX/382/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru zlokalizowanego w Mieroszowie w gminie Mieroszów została 

podjęta 14 głosami „za” jednogłośnie. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 21 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXIX/382/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszaru zlokalizowanego w Mieroszowie w gminie Mieroszów. 

stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia do zmiany 

Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy 

Mieroszów omówił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Gospodarki Przestrzennej 

– Pan Andrzej Mielczarek. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 
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Uchwała Nr LXIX/383/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r.  

w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta i gminy Mieroszów została podjęta 14 głosami „za” jednogłośnie. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 23 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXIX/383/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Mieroszów  

stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w granicach działki nr 

63 obręb Unisław Śląski, gm. Mieroszów omówił Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej Mielczarek. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXIX/384/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r.  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego w granicach działki nr 63 obręb Unisław Śląski, gm. Mieroszów została podjęta 14 

głosami „za” jednogłośnie. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 25 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXIX/384/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

dla obszaru położonego w granicach działki nr 63  
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obręb Unisław Śląski, gm. Mieroszów  

stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego 

w obrębie Golińsk, gm. Mieroszów omówił Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej Mielczarek. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXIX/385/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w obrębie Golińsk, gm. Mieroszów została podjęta 14 

głosami „za” jednogłośnie. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 27 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXIX/385/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w obrębie Golińsk, gm. Mieroszów 

stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów 

położonych w obrębie miasta Mieroszów omówił Kierownik Referatu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Przestrzennej – Pan Andrzej Mielczarek. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 
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Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXIX/386/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszarów położonych w obrębie miasta Mieroszów została podjęta 14 głosami 

„za” jednogłośnie. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 29 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXIX/386/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszarów położonych w obrębie miasta Mieroszów 

stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmiany Uchwały Nr 

V/37/2019 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie wspólnej obsługi 

finansowo – księgowej jednostek prowadzonych przez Gminę Mieroszów omówiła 

Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXIX/387/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r.  

w sprawie zmiany Uchwały Nr V/37/2019 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 28 lutego 2019 

r. w sprawie wspólnej obsługi finansowo – księgowej jednostek prowadzonych przez Gminę 

Mieroszów została podjęta 14 głosami „za” jednogłośnie. 
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Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 31 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXIX/387/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmiany Uchwały Nr V/37/2019 Rady Miejskiej Mieroszowa  

z dnia 28 lutego 2019 r. w sprawie wspólnej obsługi finansowo – księgowej  

jednostek prowadzonych przez Gminę Mieroszów 

stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 18. Projekt uchwały Rady Miejskiej Mieroszowa w sprawie zmian w budżecie na 2023 

r. omówiła Skarbnik Gminy – Pani Joanna Błażuk. 

 

Przewodnicząca Komisji Ogólnej – Pani Marta Studnicka poinformowała, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Ogólnej i został zaopiniowany pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

Nikt nie zabrał głosu w dyskusji: 

 

W związku z powyższym Przewodnicząca odczytała projekt uchwały i poddała go pod 

głosowanie. 

 

Uchwała Nr LXIX/388/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa z dnia 29 maja 2023 r.  

w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. została podjęta 14 głosami „za” jednogłośnie. 

Zestawienie z głosowania 

 stanowi załącznik nr 33 do niniejszego głosowania. 

Uchwała Nr LXIX/388/2023 Rady Miejskiej Mieroszowa 

w sprawie zmian w budżecie na 2023 r. 

stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 

 

 

Ad. 19. Wolne wnioski, informacje, apele, w tym mieszkańcy. 

Przewodnicząca otworzyła dyskusję w tym punkcie. 

W dyskusji głos zabrali: 
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Przewodnicząca Rady – Pani Violetta Kopka powiedziała, że do Biura Rady wpłynęły 

życzenia z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego od Przewodniczącej Rady Seniorów – Pani 

Marii Chmielnickiej oraz Dyrektora PSP w Kowalowej. 

Otrzymaliśmy jeszcze podziękowania od mieszkanki Mieroszowa dla Prezesa ZGKiM za 

podjęcie działań dot. uprzątnięcia śmieci porzuconych przy ul. Dolnej. 

Sekretarz Gminy – Pani Ewa Kisztelińska powiedziała, że dzisiaj obchodzimy 

Międzynarodowy Dzień Działacza Kultury i chcielibyśmy złożyć życzenia i podziękować za 

waszą wyjątkową, ciężką pracę często poza godzinami waszej pracy. 

Radna – Pani Ilona Henko podziękowała w imieniu pracowników MCK za miłe życzenia. 

Radny – Pan Mariusz Mync przekazał życzenia na ręce Radnej Ilony Henko dla całego 

zespołu składamy najlepsze życzenia, żeby trzymali ten kurs jak dotychczas. 

Radna – Pani Kamila Milewska powiedziała, że na ul. Kopernika na wjeździe przy ROD, nie 

da się dojechać, miski olejowe się urywają, może można było by wyrównać tą drogę, coś 

wysypać. 

W związku z wyczerpaniem dyskusji w tym punkcie Przewodnicząca przeszła do omawiania 

kolejnego punktu. 

Ad. 20. Zakończenie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca zamknęła LXIX sesję Rady 

Miejskiej Mieroszowa. 

 

Protokołowała: 

Anna Maślankiewicz 


